

中国社会科学引文索引 (CSSCI) 来源期刊

人大复印报刊资料重要转载来源期刊

华东地区优秀期刊

RCCSE 中国核心学术期刊

GLOBAL REVIEW

國際廣生

2017年7/8月 总第 49期 CN31-1041/D

特朗普政府的台海政策

严安林

重思网络技术对国际体系变革的影响

刘杨铨

国际政治视角下的网络安全治理困境与机制构建

鲁传颖

21世纪海上丝绸之路建设对接当地发展研究

[印尼] 王小明



上海國際問題研究院
SHANGHAI INSTITUTES FOR INTERNATIONAL STUDIES

2017.04

國際廣生

GLOBAL REVIEW

(双月刊)2017年7/8月 总第49期

2017年7月15日出版

- 1 特朗普政府的台海政策 严安林
——特征、主要内容及影响因素
- 15 重思网络技术对国际体系变革的影响 刘杨钺
- 33 国际政治视角下的网络安全治理困境与机制构建 鲁传颖
——以美国大选“黑客门”为例
- 49 欧洲政党意识形态极化倾向的原因和影响分析 刘晓锋 廖晓明
- 67 欧洲议会领导层中期选举及其影响 张磊
- 87 中国的海外公民保护 项文惠
——战略实施、制约因素及策略应对
- 104 中国21世纪海外基地建设的现实需求与风险应对 薛桂芳 郑洁
- 122 21世纪海上丝绸之路建设对接当地发展研究 [印尼] 王小明
——印度尼西亚视角
- 144 英文摘要

封三 本刊2017年第6期和2018年第1、2期征稿启事,本刊声明

國際展望

GLOBAL REVIEW

Vol. 9 No. 4 July/August 2017

Published on July 15, 2017

- 1 The Trump Administration and U.S. Taiwan Policy
YAN Anlin
- 15 Rethinking the Impacts of Information Technologies on the Transformation of the International System
LIU Yangyue
- 33 International Cybersecurity Governance from the International Politics Perspective: a Case Study of the 2016 U.S. Presidential Election
LU Chuanying
- 49 Ideological Polarization in European Political Parties: Causes and Impacts
LIU Xiaofeng and LIAO Xiaoming
- 67 European Parliamentary Mid-term Elections and Its Influences
ZHANG Lei
- 87 Protection of China's Overseas Citizens: Strategy, Constraints, and Measures
XIANG Wenhui
- 104 China's Overseas Basing: Necessities and Risk Response in the Twenty-first Century
XUE Guifang and ZHENG Jie
- 122 A Study on the Integration of the "21st Century Maritime Silk Road" Initiative into Indonesia's Local Development Strategy: An Indonesian Perspective
Novi Basuki
- 144 Abstracts

Inside Back Cover: Call for Papers and Subscription Information.

國際廣生

GLOBAL REVIEW

(双月刊)2017年7/8月 总第49期

2017年7月15日出版

- 1 特朗普政府的台海政策 严安林
——特征、主要内容及影响因素
- 15 重思网络技术对国际体系变革的影响 刘杨钺
- 33 国际政治视角下的网络安全治理困境与机制构建 鲁传颖
——以美国大选“黑客门”为例
- 49 欧洲政党意识形态极化倾向的原因和影响分析 刘晓锋 廖晓明
- 67 欧洲议会领导层中期选举及其影响 张磊
- 87 中国的海外公民保护 项文惠
——战略实施、制约因素及策略应对
- 104 中国21世纪海外基地建设的现实需求与风险应对 薛桂芳 郑洁
- 122 21世纪海上丝绸之路建设对接当地发展研究 [印尼] 王小明
——印度尼西亚视角
- 144 英文摘要

封三 本刊2017年第6期和2018年第1、2期征稿启事, 本刊声明

國際展望

GLOBAL REVIEW

Vol. 9 No. 4 July/August 2017

Published on July 15, 2017

- 1 The Trump Administration and U.S. Taiwan Policy
YAN Anlin
- 15 Rethinking the Impacts of Information Technologies on the Transformation of the International System
LIU Yangyue
- 33 International Cybersecurity Governance from the International Politics Perspective: a Case Study of the 2016 U.S. Presidential Election
LU Chuanying
- 49 Ideological Polarization in European Political Parties: Causes and Impacts
LIU Xiaofeng and LIAO Xiaoming
- 67 European Parliamentary Mid-term Elections and Its Influences
ZHANG Lei
- 87 Protection of China's Overseas Citizens: Strategy, Constraints, and Measures
XIANG Wenhui
- 104 China's Overseas Basing: Necessities and Risk Response in the Twenty-first Century
XUE Guifang and ZHENG Jie
- 122 A Study on the Integration of the "21st Century Maritime Silk Road" Initiative into Indonesia's Local Development Strategy: An Indonesian Perspective
Novi Basuki
- 144 Abstracts

Inside Back Cover: Call for Papers and Subscription Information.